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مدیرکل راه و شهرسازی استان مازندران :
 متقاضیان نهضت ملی مسکن آورده نیاورند 

حذف می شوند 
سید محمد نظری مدیرکل راه و شهرسازی 
استان مازندران گفت: آن دسته از متقاضیان 
طرح نهضت ملی مسکن که واجد شرایط 
هستند و برای آنها پیامک واریز وجه ارسال 
شده اگر نسبت به تامین آورده اولیه اقدام 
نکنند نفراتی از اولویت های بعدی جایگزین 

آنها خواهند شد
سیدمحمد نظری مدیرکل راه و شهرسازی مازندران 

ضمن اعلام این خبر افزود: ســهمیه اســتان مازندران در طرح نهضت ملی مسکن سالیانه 
۳۸۵۰۰ واحد است که هیچ مشکلی در بخش زمین نداریم زمین برای دوسال آینده تامین شده 

است و تا چهار سال آینده هم تامین خواهد شد.
وی افزود: در بعضی از مناطق پیمانکاران وارد فعالیت های ســاختمانی شده اند و در برخی 

نقاط هم زمین در اختیار پیمانکاران قرار گرفته که به زودی کارهای اجرائی شروع می شود .
مدیرکل راه و شهرسازی استان مازندران درباره آن دسته از متقاضیان نهضت ملی مسکن 
در استان مازندران که تکلیفشان مشخص نشده است گفت: به تمام کسانی که واجد شرایط 
شناخته شده اند پیامک داده ایم تا نسبت به واریز وجه اولیه اقدام کنند اگر آورده را به موقع واریز 

نکنند نفراتی از اولویت های بعدی جایگزین آنها می شوند.
نظری تصریح کرد: اگر کسی واجد شرایط است و برای او پیامک ارسال نشده موضوع را از 
طریق سایت پیگیری کند چنانچه نتیجه نگرفت به اداره راه و شهرسازی شهرستان مربوطه 
مراجعه نماید . وی درخصوص آخرین وضعیت پروژه های نهضت ملی مســکن در استان 
مازندران گفت: پروژه ها خوب پیش می رود بیش از ۷۰۰۰ واحد به مرحله اجرا رسیده که به 

زودی چندین پروژه دیگر به این رقم افزوده می شود.
مدیرکل راه و شهرسازی استان مازندران گفت : تاکنون بیش از ۱۱۷ هزار نفر در طرح نهضت 
ملی مسکن ثبت نام کرده اند که پالایش آنها تقریبا در حال اتمام است . ثبت نام جدید هم 
به زودی انجام می گیرد بنابراین گزارش دولت سیزدهم بر اساس قانون جهش تولید و تامین 
مســکن مصوب ۱۷ مرداد سال ۱۴۰۰ ساخت چهار میلیون واحد مسکونی طی چهار سال 
را در برنامه خود گنجانده اســت. حدود ۵/۴ میلیون نفر برای این طرح نام نویســی کرده اند 
که۳/۶ میلیون نفر تائید شده اند. طبق اعلام وزیر راه و شهرسازی از روز ۱۵ تیرماه ۱۴۰۱ ثبت 

نامه مجدد آغاز می شود.

 نصب و راه اندازی سامانه آلتراسونیك 
اندازه گیری گاز در منطقه 9 عملیات

سرپرســت منطقه 9 عملیات انتقال گاز از 
نصب و راه اندازی ســامانه آلتراســونیک 
اندازه گیری کمی گاز در مبادی واردات گاز 

از ترکمنستان خبر داد.
محی الدین مفخمی با اعلام این خبر اظهار کرد: با 
توجه به واردات گاز از ترکمنستان به کشور و ضرورت 
اندازه گیری کمی حجم این گاز وارداتی، عملیات نصب و 
راه اندازی سامانه آلتراسونیک اندازه گیری گاز در مبادی 

واردات گاز از ترکمنستان در دستور کار این منطقه عملیاتی قرار گرفت.وی در ادامه افزود: در 
این راستا و پس از ایجاد زیرساخت های لازم در سایت تاسیسات قلعه جیق این عملیات مهم 
با هماهنگی های صورت گرفته توسط مدیریت هماهنگی عملیات ستاد و امور هماهنگی 
و نظارت بر انتقال گاز منطقه و همچنین مشــارکت همکاران معاونت عملیات تاسیسات با 
موفقیت انجام شد. سرپرست منطقه 9 ضمن قدردانی از همکاران منطقه در اجرای این عملیات، 
خاطرنشان کرد: با راه اندازی سامانه آلتراسونیک، حجم گاز وارداتی به صورت آنلاین، در مراکز 

کنترل IOC و دیسپچینگ شرکت ملی گاز قابل مشاهده خواهد بود.
 

همزمان با سراسر کشورصورت می گیرد؛
اجرای طرح ویژه کنترل تاخیر در مبداء و حین سفر 

ناوگان حمل و نقل اتوبوسی مازندران
جهانیان مدیر کل راهــداری و حمل و نقل 
جاده ای اســتان مازندران از اجرای طرح 
ویژه کنترل تاخیر مبدا و حین سفر ناوگان 
حمل و نقل اتوبوسی در این استان همزمان با 
سراسر کشور از ۱۲ تیر ماه لغایت ۲۱ تیر 
ماه سال جاری در کلیه پایانه های عمومی 
مســافری و نیز پایانه هــای اختصاصی 
شرکت های حمل و نقل ) در شهر های فاقد 

پایانه عمومی( خبر داد.
 حسن جهانیان  اظهار داشت: روان سازی و سرعت بخشی در ارائه خدمات متناسب با شأن 
مردم عزیز از جمله اهداف همیشگی متولیان و دست اندرکاران بخش حمل و نقل جاده ای 
مسافر استان بوده است. وی ادامه داد: در اجرای این طرح انجام بازدیدها در دو سطح کنترل از 
مبداء )پایانه( و کنترل کنار جاده ای )پاسگاه( با استفاده از ظرفیت حداکثری گشت راهداری و 

ترابری ادارات شهرستانی و همکاری پلیس راه استان در دستور کار قرار دارد.
مدیر کل راهداری و حمل و نقل جاده ای مازندران خاطر نشان ساخت: در اجرای این طرح با 
استفاده از سامانه پلاک خوان و سپهتن جهت تعیین زمان سفر ناوگان از مبدا تا مقصد و ثبت 
زمان تاخیرات بیش از حد مجاز با رانندگان متخلف با قید فوریت در کمیسیون های مربوطه 
برخورد خواهد شد. جهانیان با تأکید بر اهمیت تدوین چارچوب و استقرار مستمر و موثر نظارت 
در طول سال تاکید نمود و افزود: نمایندگان اداره کل مستقر در پایانه های مسافربری در سطح 

استان موظف به پیگیری این مهم می باشند. 

تقدیر معاون وزیر از صنعت برق خوزستان
معاون وزیر نیرو در امور بــرق و انرژی از اقدامات خوبی که برای پایداری 

شبکه برق خوزستان صورت گرفته است، تقدیر کرد.
نشست پایش کنترل بار شبانه و روشنایی معابر و محیط، با حضور معاون وزیر نیرو، مدیرعامل 
و معاونین شرکت توانیر و مدیران برق منطقه ای و توزیع کشور به صورت ویدئو کنفرانس برگزار 
شد.همایون حائری معاون وزیر نیرو در امور برق و انرژی در این نشست با بیان اینکه تا اینجای 
کار اقدامات مناسبی برای پایداری شبکه برق انجام گرفته، گفت: ۷ هزار مگاوات با مدیریتی که 

داشته ایم صرفه جویی صورت گرفته که باعث پایداری شبکه برق شده است.
وی با بیان اینکه روزهای سختی برای هماهنگی مدیریت بار پشت سر گذاشته ایم، تصریح 
کرد: مدیریت مصرف در بخش روشنایی و پیک شبانه مهم است که باید با پایش و بازدید و 
تمرکز همکاران در این بخش که سهم مهمی از پیک برق و انرژی را به خود اختصاص داده، 
نیز صرفه جویی داشــته باشیم.معاون وزیر نیرو در امور برق و انرژی با اشاره به روزهای گرم 
در پیش، گفت: با توجه به افزایش دما و برگزاری کنکور سراسری باید برنامه های مدیریت 
مصرف به خوبی اجرایی شود تا از این مرحله نیز عبور کنیم.معاون هماهنگی توزیع شرکت 
توانیر نیز در این نشست با بیان اینکه ۸۰ درصد برنامه های مدیریت بار در روز گذشته محقق 
شده است، گفت: برای کنترل پیک شبانه لازم است که تا ساعت ۱۱ شب پایش و اقدامات 
لازم مانند همکاری صنایع، کنترل روشنایی معابر، پارک ها و حوضچه های نور انجام شود.
حمیدرضا پیرپیران تصریح کرد: پنج شنبه و جمعه هفته جاری بار شبکه بالا خواهد بود که نیاز 
است مراقبت های ویژه برای مدیریت بار انجام شود.وی افزود: با تمام توان مراقبت شود که 
مصرف ادارات بعد از ســاعت ۱۳:۳۰ کم شود و در صورت مصرف ادارات دیزل ژنراتورها از 
ساعت ۱۴:۳۰ تا ۱۷ برای کمک به شبکه وارد مدار شوند.مدیرعامل شرکت برق منطقه ای 
خوزستان نیز در این نشست با ارائه گزارشی از وضعیت شبکه و اقدامات انجام شده در مدیریت 
بار، گفت: هماهنگی  خوبی بین مدیران صنعت برق از اسفندماه شکل گرفته که با مشارکت 

موثر استانداری خوزستان منجر به اجرای مدیریت مصرف و پایداری شبکه شده است .
محمود دشت بزرگ بیان کرد: علی رغم وقوع دماهای بالای ۵۰ درجه و ثبت دمای ۵2 درجه 
در روزهای پایانی خردادماه با مدیریت بار صورت گرفته )مانند یک روز تعطیلی ادارات( شبکه 
برق پایدار بوده و پیک شبکه برق که در ۱9 خرداد با مصرف ۸۱۱۸ مگاوات و دمای ۴9 درجه 
رخ داد، شکسته نشد.وی با بیان اینکه وقتی دما ۴9 و بالاتر شود مشترکین همه بار سرمایشی 
را وارد سیستم می کنند، اضافه کرد: با توجه به پیش بینی افزایش دما و پیک مصرف برق در 
کشور و برگزاری کنکور سراسری، درخواست کاهش فعالیت ادارات در روز چهارشنبه )۸ تیر( 
را به استانداری خوزستان داده ایم.مدیرعامل شرکت برق در ارتباط با فعالیت نیروگاه های تولید 
برق گفت: نیروگاه غرب کارون و فجر ۷۱۵ مگاوات به شبکه برق کمک می کنند، واحد بخار 
غرب کارون نیر با شبکه سنکرون و از شنبه وارد می شود. نیروگاه هایDG نیز با ظرفیت 

۱۰۰ درصد در مدار هستند.
دشت بزرگ تاکید کرد: مدیریت بار شبکه برق منطقه ای خوزستان مطابق سهمیه ابلاغی قرار 
دارد و از الگو پیروی می کند.همایون حائری معاون وزیر نیرو در پاسخ به گزارش ارائه شده از 
سوی مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان گفت: از کارهای بسیار خوبی که در رابطه با 

مدیریت بار، نظارت و پشتیبانی از بخش تولید انجام داده اید قدردانی و تشکر می کنم.

اخبار کوتاه 

شــهردار اهواز گفت: برای پیشرفت شهر 
و کشــور باید فارغ از وقت، زمان و مکان به 

صورت شبانه روزی و جهادی کار کنیم
رضا امینی شهردار اهواز در آیین افتتاح مسیرL۳۰۰ از 
تقاطع غیر همسطح شهید کجباف اظهار کرد: از همه 
کسانی که در گذشته برای پیشرفت، توسعه و آبادانی شهر 
اهواز تلاش کردند صمیمانه قدردانی می کنیم علیرغم 
مشکلات موجود صبر و شکیبایی مردم قدرشناس اهواز 
به ما کمک می کند تا در انجام وظایف خود موفق باشیم.

وی افزود: تلاش زیادی در خصوص زیرساخت ها و ریل گذاری های توسعه شهری 
اهواز صورت گرفته است، هرچند ممکن است نتیجه آنها در حال حاضر قابل مشاهده 
نباشد اما قطعا برای آینده شهرداری اهواز موثر خواهد بود تا شهرداری و شهر اهواز را 
به سطح و جایگاهی که شان مردم اهواز است برسانیم.شهردار اهواز ضمن قدردانی از 
تلاش مدیران شــهری اهواز در گذشته، ادامه داد: وظیفه خود می دانم که امانتی که 
اکنون در دست من است را به نحو احسن پاس داشته و با ارتقا آن به آیندگان تحویل 
دهم، در تلاش های صورت گرفته ارکان مختلف حاکمیت به ویژه نماینده ولی فقیه 
در خوزستان نقش دارند. وی توضیح داد: مدیریت جهادی را گاهی می شنویم و از آن 
استفاده می کنیم اما حق و شان آن را رعایت نمی کنیم؛ کلید واژه هایی که رهبر معظم 
انقلاب هر سال به عنوان شعار سال انتخاب می کنند ریشه های عمیق کارشناسی دارند، 
مدیریت جهادی نیز همان شرایط جهاد را با همه ی ابعادش دارد لذا برای پیشرفت شهر 

و کشور باید فارغ از وقت، زمان و مکان به صورت شبانه 
روزی و جهادی کار کنیم.

امینی ادامه داد: امروز خوزستان و اهواز نیازمند انسجام 
و وحدت اســت، با پراکندگی هیچ سودی به شهروندان 
نمی رسد، امروز مردم از حاکمیت انتظار کار، تلاش و رفع 
مشکلات با توجه به مشکلات معیشتی موجود دارند لذا 
تقاضا دارم همه افراد، احزاب و سازمان ها برای توسعه و 
آبادانی شهر تلاش کنند.وی اضافه کرد: اقدامات صورت 
گرفته در شهرداری اهواز حاصل تلاش و زحماتی است 
که در گذشته کلید خورده است و امروز به بهره برداری می رسند و قطعا با ریل گذاری 
و اقداماتی که امروز صورت می گیرد نتایج آن در آینده مشخص می شود.وی با اشاره 
به سخن رهبر انقلاب که شهردار بداند ریشه او در شورا است و همچون سربازی به 
میدان رود و شورا نیز بداند که باید از این سرباز پشتیبانی کند، تاکید کرد: میان شهرداری 
و شورای اسلامی شهر اهواز انسجام و وحدت بسیار خوبی برقرار است به گونه ای که به 
جرات می توان گفت شورای اسلامی شهر اهواز نمونه است، این یک فرصت استثنایی 
برای شهر اهواز است تا از این ظرفیت استفاده نماییم.شهردار اهواز ادامه داد: ما نباید خود 
را جدای از مردم بدانیم، هدف از برگزاری این افتتاحیه ها، القای حس امید و نشاط در 
شهروندان است و همچنین با اجرای این طرح می توانیم در جمع شهروندان حضور 
 پیدا کنبم و اطلاعات مناسبی را از مشکلات محل زندگی آنها بدست آوریم و نظراتی را 

می دهند که می توانند برای ما راهگشا باشند.

ابلاغ  درپی  راعی:  -بهمن  اصفهان 
مقررات جدید نظام پروانه های کار 
از سوی شرکت ملی گاز ایران 7دوره 
آموزش پرمیت ویژه کارکنان شرکت 
گاز اســتان اصفهان در سالجاری 

برگزار شد.
ابوالقاسم عســکری سرپرست این شرکت 
با اشــاره بر گازرسانی ایمن و پایدار به عنوان 
هدف اصلی این شرکت بر لزوم اجرای کامل 

مقررات جدید نظام صدور پروانه های کار تاکید و افزود: ضروری است ضمن 
برگزاری جلسات کارشناسی بین واحد ها و تعیین و تغذیه شاخص های 
مرتبط با پروانه های کار در سامانه های پایش عملکرد، برنامه ریزی مدونی 

برای برگزاری دوره های آموزش پرسنل انجام شود.
وي، هدف از صدور پرمیت را انجام ایمن و بدون حادثه کار عنوان کرد و 
اظهار داشت: خوشبختانه از ابتدای سال تا کنون هیچگونه حادثه صنعتي و 
خانگی نداشته ایم که این مهم جز با رعایت قوانین و مقررات HSE توسط 

پرسنل شرکت گاز استان اصفهان و پیمانکاران محقق نشده است.
مهندس عسکری، با اعلام این مطلب که توسعه شبکه های گازرسانی 
به اقصی نقاط استان و استفاده ایمن از گاز طبیعی، نیازمند آموزش صحیح 
اصول ایمنی به مشترکین گاز و نظارت گسترده بر فعالیتهای پیمانکاران و 

تمامی ذینفعان و مصرف کنندگان گاز طبیعی 
می باشد، افزود: امور HSE شرکت گاز استان 
اصفهان فعالیتهاي متنوعي را در زمینه بهداشت، 
ایمني و محیط زیست و مدیریت بحران انجام 
می دهد که بازدید از تمامي ادارات، اماکن ، انبار 
کالا، تاسیسات، پروژه هاي اجرائي فعال، شارژ 
و تســت هیدرواستاتیک کپسول هاي اطفاء 
حریق، کالیبراسیون دستگاه هاي گاز سنج و 
بوسنج، سنجش آلاینده هاي زیست محیطي 
گازهــاي خروجي تمام هیترهاي گاز و معاینه فني موتورخانه ها، تجهیز 
کانکس هاي بحران، برگزاري مانورهاي منتظره و غیرمنتظره و مانورهاي 
زیست محیطي، انجام آسیب شناسي در سطح استان، برگزاري دوره هاي 
متعدد آموزش HSE از جمله دوره پرمیت انجام کار، آموزش اطفاء نیروهاي 
حراستي و بسیج، کارگاه تجزیه و تحلیل حوادث، ترویج مصرف بهینه و ایمن 
گاز در مدارس و مساجد جهت کاهش حوادث مشترکین گاز نمونه اي از 
این فعالیتها مي باشــند. لازم به ذکر است،طی نشستی با حضور اعضای 
هیئت مدیره، سرپرســت شرکت گاز، معاونین، روسای واحدهای ستادی، 
ادارات مناطق و نواحی، نظام جدید صدور پروانه۶های انجام کار تشریح و 
برنامه ریزی لازم جهت جاری سازی آن در تمامی سطوح شرکت گاز استان 

اصفهان در دستور کار قرار گرفت.

 صبر و شکیبایی مردم به ما کمک می کند 
تا در انجام وظایف خود موفق باشیم

شهردار اهواز در آیین افتتاح مسیرL300 از تقاطع غیر همسطح شهید کجباف:

 برگزاری7 دوره آموزش نظام جدید پرمیت 
)پروانه کار( در شرکت گاز استان اصفهان

از ابتدای سالجاری تا کنون؛

اصفهان-  محسن راعی: استان اصفهان در بیست سال گذشته با 
شدیدترین خشکسالی ها مواجه بوده است.

مدیر کل مدیریت بحران اســتانداری روز شنبه ۱۱ تیرماه جاری در مراسم تودیع و 
معارفه مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب استان اصفهان گفت: مرکز اقلیم شناسی 
 کشــور اعلام کرده که ۸۶ درصد مســاحت استان اصفهان با کم آبی و خشکسالی

 مواجه است.
منصور شیشه فروش افزود: به علت استمرار خشکسالی و کم آبی، دشت اصفهان – 

برخوار و 2۷ دشت از ۳۵ دشت استان تحت تاثیر فرونشست زمین قرار گرفته اند.

وی با بیان این که امروز ۳۰۰ روستای استان با تانکر آبرسانی می شوند و ۶ هزار هکتار 
فضای سبز اصفهان با تنش آبی مواجه است، خواستار جلوگیری از بارگذاری های جدید 

بر روی زاینده رود و احیای این رودخانه از سرچشمه تا پایاب شد.
شیشه فروش در ادامه به موضوع بازسازی شبکه فرسوده فاضلاب شهر اصفهان نیز 
اشاره کرد و گفت: از ابتدای امسال پنج مورد شکستگی شبکه و خط انتقال فاضلاب در 
این کلان شهر روی داده است که باید هرچه سریع تر اعتبارات ویژه ای برای بازسازی 
و نوســازی ۳۰۰ کیلومتر خط فاضلاب فرسوده و بحرانی در اصفهان و شاهین شهر 

تخصیص داده شود.

شهرکرد محمود مولوی- به گزارش روابط عمومی و آموزش 
همگانی شرکت آب و فاضلاب استان چهارمحال و بختیاری 
مدیر مرکز پایش و نظارت بر کیفیت آب و فاضلاب این شرکت 

از شستشوی مخازن ذخیره آب شرب خبر داد.
زهــرا غلامی با اعلام این خبر گفــت:در جهت حفظ و ارتقائ کیفیت آب 
آشامیدنی مشترکین شرکت آب و فاضلاب هر ســاله طی دو دوره اقدام به 
لایروبی ، شستشــو و گندزدایی مخازن ذخیره آب آشامیدنی می نماید.خانم 
مهندس غلامی افزود:این کار طی یک دوره پانزده روزه و بر اســاس برنامه 

زمانبندی شده منجر به انجام شستشوی بیش از ۱۷۵۰۰ متر مکعب مخزن 
ذخیره در شهرستان کیار شد.نامبرده گفت: لایروبی ، شستشو و گندزدایی شش 
مخزن ذخیره آب در شــهرهای دستنا ، شلمزار ،گهرو ، ناغان و ۳۳ مخزن در 
روستای شهرســتان کیار پس از انجام هماهنگی های لازم و اطلاع رسانی 
قبلی به مردم و مراجع نظارتی انجام شد.وی افزود:گندزدایی مخازن با حضور 
کارشناسان کنترل کیفی استان و شهرستانها و توسط آبداران روستایی انجام 
می شود.قابل ذکر است نظیر این کار در کلیه مخازن ذخیره آب آشامیدنی شهرها 
و روستاهای استان در فصول مختلف سال به صورت دوره ایی انجام می شود.

 86 درصد مساحت استان اصفهان
 با کم آبی و خشکسالی مواجه است

 شستشوی 17000 مترمکعب
 مخزن ذخیره

کرمانشاه - فرهادی : رئیس سازمان صنعت، معدن 
و تجارت استان کرمانشاه گفت: امسال طرح های 
بزرگ و مهم صنعتی در اســتان به بهره برداری 

می رسد.
محسن دارابی به مناسبت روز صنعت و معدن به سیاست های 
وزارت صنعت، معدن و تجارت اشــاره کــرد و ادامه داد: چهار 
اولویت مهم تعریف شده که شامل راه اندازی طرح های نیمه 
تمام، تامین مالی طرح ها، احیا واحدهای راکد و تکمیل ظرفیت 
تولیدی واحدهای موجود است که ما هم این مهم را در استان در 

اولویت کارها قرار دادیم.
به گفته دارابی، برای اســتان کرمانشاه در سال جاری تامین 
منابع مالی ۴۰ واحد تولیدی و صنعتی، احیا 2۰ واحد صنعتی و 
پنج واحد معدنی، اتمام و تکمیل چند طرح نیمه تمام با پیشرفت 
فیزیکی بالای ۶۰ درصد و پیگیری و تکمیل چند طرح مهم 
صنعتی در نظر گرفته شده که کرمانشاه سعی کرده حتی بیش از 
هدف گذاری و برشی که وزارت برای استان تعریف کرده، برای 

خود تعهد ایجاد کند.
رئیس سازمان صمت استان کرمانشاه از پیگیری چند طرح 
مهم و عظیم استان کرمانشاه در سال جاری خبر داد و عنوان 
کرد: یکی از مهمترین این طرح ها پروژه ذوب آهن بیستون است 
که بسیار امیدواریم تا پایان نیمه اول سال به بهره برداری برسد.

وی با بیان اینکه این پروژه ظرفیت تولید ۴۰۰ هزار تن آهن 

اسفنجی را در ســال دارد، اعتبار ذوب آهن بیستون را رقمی 
نزدیک به ۱2۰۰ تا ۱۳۰۰ میلیارد تومان برآورد کرد.

بــه گفته وی، در کنــار پروژه ذوب آهن بیســتون، نیروگاه 
۱2 مگاواتی نیز با سرمایه گذاری نزدیک به ۳۰۰ میلیارد تومان 

تعریف شده که به بهره برداری خواهد رسید.
رئیس سازمان صمت استان کرمانشاه یکی دیگر از پروژه های 
مهمی که امسال مورد تمرکز قرار دارد را بیواتانول اعلام کرد که 

بر اساس وعده سازمان گسترش امسال به بهره برداری خواهد 
رسید.دارابی ســرمایه گذاری پروژه بیواتانول را هم نزدیک به 
۷۰۰ میلیارد تومان اعلام کرد که ظرفیت تولید سالانه ۶۰ میلیون 
لیتر بیواتانول در سال را دارد و با بهره برداری از این واحد سالانه 

۶۰ میلیون دلار صرفه جویی  به همراه دارد.
رئیس سازمان صمت استان کرمانشاه سرم سازی ایمان سرم 
را نیز از دیگر طرح های مهم صنعتی استان اعلام کرد که اگر 

مشکل خاصی رخ ندهد امسال به بهره برداری می رسد.دارابی 
ظرفیت این واحد را نیز تولید ۱2 میلیون عدد ســرم در سال 
عنوان کرد و افزود: سرمایه گذاری این طرح نیز بین 2۳۰ تا 2۴۰ 
میلیارد تومان است و به ۶۰ میلیارد تومان تسهیلات هم نیاز دارد.

دارابــی با بیان اینکه طرح های مهــم دیگری هم داریم که 
تا ســال ۱۴۰2 به بهره برداری می رسند و تامین اعتبار آنها در 
دست انجام است، خاطرنشان کرد: یکی از مهمترین این طرح ها 
توسعه پتروشیمی کرمانشاه ) اوره و آمونیاک( است.وی تاکید 
کرد: ظرفیت این پروژه هم اکنون یک میلیون و ۵۰ هزار تن در 

سال است که با اجرای طرح توسعه دو برابر خواهد شد.
رئیس ســازمان صمت استان کرمانشاه از پیشرفت فیزیکی 
۵۷ درصــدی این طرح خبر داد و افــزود: برای این طرح نیز 
۱2۰میلیون یورو اعتبارات ارزی گذاشته شده که اگر به موقع 
تامین شود این پروژه نیز تا پایان ۱۴۰2 به بهره برداری می رسد.

دارابی اظهار کرد: یکی دیگر از این طرح ها کاغذ بیستون تامین 
از پروژه های شستا است که ۵۳ درصد پیشرفت دارد.

وی با اشاره به نیاز تسهیلاتی 2۵۰ میلیارد تومانی که این طرح 
دارد، خاطرنشان کرد: معادل همین رقم نیز آورده شستا است.

به گفته این مسئول، تکمیل این پروژه تاثیر بسزایی در تکمیل 
زنجیره ارزش سلولزی در کرمانشــاه دارد.وی همچنین از در 
دســت اقدام بودن دو پروژه کاشــی و سرامیک هم در استان 
خبر داد که ظرف ۱۸ تا 2۴ ماه آینده به بهره برداری می رسند 

و ظرفیت تولید کاشی و سرامیک استان را دو برابر خواهد کرد.
رئیس سازمان صمت استان کرمانشاه عنوان کرد: نگاه این دو 

واحد عمدتا صادراتی و به بازارهای عراق است.
دارابی یکی دیگر از پروژه های مهمی که تامین اعتبار آن دنبال 
می شــود را طرح توسعه ایران خودرو کرمانشاه اعلام کرد که 

ظرفیت این واحد را به صد هزار دستگاه در سال می رساند.
 وی با بیان اینکه ظرفیت کنونی این واحد نزدیک به ۴۰ هزار 
دستگاه است، افزود: برای توسعه ایران خودرو رقمی نزدیک پنج 
تا شش هزار میلیارد تومان اعتبار نیاز است.وی معتقد است، برای 
تامین این میزان اعتبار نیازمند تشکیل سندیکای بانک ها برای 

پرداخت تسهیلات هستیم.
رئیس سازمان صمت استان کرمانشاه اضافه کرد: با افزایش 
ظرفیت ایران خودرو کرمانشاه، اشتغالزایی آن نیز به حدود دو برابر 
یعنی نزدیک به هزار نفر می رسد.دارابی در ادامه با بیان اینکه در 
سال گذشته به عمده وعده هایی که در حوزه صنعت استان داده 
شده بود، عمل شد، خاطرنشان کرد: بهره برداری مجدد از پروژه 
خمیرمایه بعد از چند سال رکود، پاکت سازی سیمان غرب و 
سرمایه گذاری خارجی فروسیلیکومنگنز )پروژه متحد شرق آسیا( 
از جملــه این موارد بود.وی از وضعیت کنونی صنایع و معادن 
اســتان هم یاد کرد و ادامه داد: هم اکنون ۸۵۴ واحد صنعتی 
دارای پروانه بهره برداری در کرمانشاه داریم و تعداد واحدهای 

معدنی دارای پروانه بهره برداری نیز 222 مورد است.

رئیس سازمان صمت خبرداد:

بهره برداری از چند هزار میلیارد طرح صنعتی در کرمانشاه در سال جاری

ضرورت ایجاد نظام نوآوری در فولاد مباركه
مدیرعامل فولاد مبارکه در جلسه کمیته تحول این شرکت تأکید کرد:

اصفهان_محسن راعی: مدیرعامل فولاد مبارکه در جلسه کمیته 
تحول این شــرکت بر ضرورت ایجاد نظام نوآوری در فولاد 

مبارکه تاکید کرد.
محمدیاسر طیب نیا مدیرعامل فولاد مبارکه در جلسه کمیته تحول این شرکت 
اظهار کرد: موضوع نوآوری موضوعی است که در سال های گذشته در فولاد 
مبارکه مطرح بوده و هم اکنون نیز مطرح است، اما بحثی که امروز وجود دارد و 
باید آن را بررسی کرد چگونگی به وجود آوردن نظام نوآوری، نهادینه کردن آن 

و تبدیل این اتفاق به جریانی غالب در سازمان است.
وی افزود: رویکرد فولاد مبارکه استفاده حداکثری از ظرفیت های موجود است 
که این مهم نیاز به نوآوری، توسعه سرمایه های انسانی، توسعه کمّی، کیفی و 
متوازن دارد. این نوآوری باید با فناوری های نوین همراه شود، چراکه هیچ یک از 

این رویکردها بدون نوآوری و فناوری دست یافتنی نخواهند بود.
ضرورت ایجاد سازمانی »دو سو توان« برای پیشبرد اهداف

مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه خاطرنشــان کرد: صنعت سبز یکی از 
شاخص هایی است که به عنوان ضرورت مطرح  شده و این موضوع نیز بدون 
نوآوری، قابل دست یابی نیست. موضوع این است که چگونه می توانیم درون و 
بیرون سازمان را با یکدیگر هماهنگ کنیم تا از همه ظرفیت های سازمانی »دو 

سو توان« بهره ببریم تا هم در اکتشاف و هم در عملکرد قوی عمل کنیم. البته 
مقدمات این کار پشت سر گذاشته شده و می خواهیم عملیاتی به این عرصه 
وارد شویم و در نقطه ای هستیم که کارهای انجام شده در قالب یک نظام در 

حال شکل گیری است.
وی اذعان داشت: فولاد مبارکه در زمینه سرمایه های انسانی، دارای نیروهای 
نخبه ای در جای جای سازمان است و باید با شناسایی این نیروهای نخبه، بتوانیم 

آن ها را ارتقا دهیم که این موضوع نیاز به ایجاد سازوکار دارد.

طیب نیا تصریح کرد: ما به تشکیل اتاق فکرهای سازمان یافته با حضور عناصر 
داخل و خارج از شرکت در عرصه های مختلف نیازمندیم تا این حلقه اتصال 
شکل بگیرد و جلسات آن ها به صورت منظم برگزار شود و هسته های اولیه این 
اتفاق مهم در فولاد مبارکه رقم بخورد. ما باید بتوانیم در عرصه های موردنیاز، 
نیروهای نخبه داخلی را که هنوز شناسایی نشده اند شناسایی کنیم و از افراد 

بیرون سازمان نیز برای همفکری با این عزیزان بهره بگیریم.
وی تأکید کرد: ایجاد ساختارهای آموزشی برای افراد نخبه یکی دیگر از نکات 
مهمی است که باید به آن توجه شود، چراکه این افراد باید در مسائل روز، دانش 
کافی پیدا کنند تا بتوانند در زمینه های دارای اولویت برای سازمان نوآوری داشته 
باشند. ایجاد ساختارهای انعطاف پذیر نیز یکی از نکات دیگری است که باید 

به آن توجه شود.
مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه عنوان کرد: در همه راهبردها و دیگر امور 
در فولاد مبارکه موضوع نوآوری باید رواج پیدا کند و حتی بین ســرمایه های 
 انسانی نیز موضوع نوآوری باید تبدیل به یک فرهنگ و جریان غالب تبدیل 

شود.
وی متذکر شد: دانش بنیان شــدن و استفاده از شرکت های دانش بنیان در 
مأموریت های شرکت فولاد مبارکه یکی از بخش های رویکرد نوآوری است 

و ما باید این عرصه را به شکل جامعی حفظ کنیم؛ بنابراین رویکرد نوآورانه باید 
در همه ساختارهای سازمان جریان داشته باشد و موضوع تحول دیجیتال یکی 

از بخش هایی است که باید در نوآوری داشته باشیم.
اعمال محدودیت برق در تابستان

عباس اکبری محمدی معاون بهره برداری شــرکت فــولاد مبارکه نیز در 
این جلسه اظهار کرد: از یک ســو محدودیت های برق چند روزی است که 
شروع شده و در حال افزایش است و از سوی دیگر تعمیرات نیز در جای جای 
خطوط تولید شــده و میزان آن در حال افزایش است.وی افزود: برای تحقق 
مسائل ایمنی مربوط به تعمیرات و نظمی که باید در شات دان ها حاکم باشد، 

برنامه ریزی هایی انجام شده تا مثل قبل این موضوعات به دقت پیگیری شود.
معاون بهره برداری شــرکت فولاد مبارکه خاطرنشــان کرد: بستری برای 
بهسازی پولپیت های نواحی تولید ایجاد شده تا بتوانند نیازهای خود را در این 
زمینه عملی کنند و کار خود را به نتیجه برسانند تا فضای راحتی برای کارکنان 

ایجاد شود.
وی اذعان داشت: در عرصه تولید در نواحی و دیگر نقاط شرکت باید نظم و 
هماهنگی بیشتری در امور مختلف به وجود آید تا ایمنی در شرکت افزایش پیدا 

کند و در نهایت بتوانیم تولید را با حداکثر ظرفیت انجام دهیم.

۹۰میلیارد تومان اعتبار برای توسعه دانشگاه شهرکرد در سفر رییس جمهور مصوب شد
سرپرست دانشــگاه شــهرکرد با بیان اینکه 
9۰ میلیارد تومان اعتبار در ســفر رییس جمهور 
به چهارمحال و بختیاری برای تکمیل طرح های 
نیمه تمام  این  دانشگاه مصوب شده است، گفت: 
این اعتبار علاوه بر مجموعه دانشگاهی واقع در 
شهرکرد برای دانشکده های  فارسان و بروجن  نیز 

هزینه خواهد شد.
یاســر پیرعلی  در نشســت با خبرنگاران افزود: از مجموع 
اعتبارات مصوب شده در سفر رییس جمهور، 2۵ میلیارد تومان 
برای تکمیل دانشکده های  فنی و مهندسی و منابع طبیعی 
بروجن و ۱2 میلیارد برای تجهیز مجموعه خوابگاهی دانشکده  
هنر فارســان اختصاص می یابد.وی بــا بیان اینکه تکمیل 
ساختمان دانشکده دامپزشکی در پردیس شهرکرد نیز از دیگر 
اولویت های تخصیص اعتبار در سفر رییس جمهور به شمار 
می رود، تصریح کرد: به همین منظور 2۰ میلیارد تومان نیز از 
اعتبارات سفر برای تجهیز آزمایشگاه های  این دانشکده صرف 
خواهد شد.سرپرست دانشگاه شهرکرد به مصوب شدن  پنج 

میلیارد تومان برای راه انــدازی  پردیس فناوری و نوآوری در 
مجموعه دانشگاهی  شــهرکرد نیز اشاره کرد و یادآور شد: با 
توجه به ضرورت مصرف بهینه آب، حفظ فضای سبز دانشگاه 
و رفع مشکلات کمبود آب ناشی از خشک شدن چهار حلقه 
چاه موجود در مجتمع دانشگاهی شهرکرد، مبلغی نیز برای 
ایجاد تصفیه خانه  آب در این مجتمع مصوب شد.وی با بیان 
اینکه پنج طرح مصوب شده در سفر رییس جمهور بخشی 
از طرح های  پیشران  دانشگاهی محسوب می شوند، گفت: امید 
است با اختصاص هرچه سریع تر این  اعتبارات بتوان جهش 
مناسبی در توسعه فضاهای مورد نیاز در این مجموعه علمی 

آموزشی فراهم کرد.
سرپرست دانشگاه شــهرکرد در بخش دیگری از سخنان 
خود درباره فعالیت های  انجام شده در این دانشگاه در راستای 
تحقق شعار سال نیز افزود: لازم است برای تولید دانش بنیان  
که بتواند در بازار رقابتی و صادراتی، حرفی برای گفتن داشته 
باشد، برنامه ریزی های  مناسب انجام شود و از طرفی دیگر نیز 
فرصت های شغلی بر مبنای دانش شکل گیرد تا در شرایط 

فعلی اقتصادی و اجتماعی، این اشتغال از حالت غیر مولد و 
مقطعی بودن خارج شود که در این زمینه دانشگاه ورود مناسبی 
را آغاز کرده اســت.پیرعلی  با بیان اینکه دانشگاه شهرکرد از 
فضای لازم برای گســترش فعالیت های فناورانه  برخوردار 
اســت، ادامه داد: افزایش 2 برابری فضای کار در گسترش 
تولیدات کشاورزی همچون کشت گیاهان زینتی، جوجه ریزی  
و پرورش مرغ به شیوه ارگانیک  در مزرعه تحقیقاتی جونقان 
و ایجاد مجموعه دامپروری و کشت علوفه در بروجن از جمله 
فضاها و عرصه هایی  است که در راستای تحقق شعار سال، با 
برنامه ریــزی و کمک اعضای هیات علمی به پیش می رود.

وی همچنین تلاش برای بازگرداندن  ساختمان دانشگاه  علمی  
کاربردی استانداری به فضای دانشگاهی و استفاده از آن برای 
استقرار مراکز رشد و واحدهای  فناور را به عنوان یکی دیگر از 
اولویت های کاری برای استفاده بهینه از فضاهای متعلق به 
دانشگاه شهرکرد دانست و تصریح کرد: امید است مدیریت و 
تملک این فضا هر چه زودتر به دانشگاه بازگردانده شود تا بتوان 
از آن برای توسعه فعالیت های تولیدی و ایجاد اشتغال بر مبنای 

دانش بهره برداری  کرد.پیرعلی درباره  اقدامات حوزه دانشجویی 
نیز گفت: با وجود آنکه در حال حاضر دانشــگاه شهرکرد در 
بخش خوابگاهی با مشکل خاصی رو به رو نیست اما عمده 
اعتبارات اختصاص یافته در حوزه دانشجویی در بخش تغذیه 
صرف می شــود که با توجه به افزایــش هزینه ها، اعتبارات 

جوابگوی شرایط کنونی نیست.
وی همچنین در پاسخ به ســوال خبرنگاران در خصوص 
تولیدات علمی دانشگاه شــهرکرد و جایگاه این دانشگاه  در 
رتبه بندی  دانشگاه های  داخلی یادآور شد: اگر چه از نظر تعداد 
مقالات به چاپ رســیده توسط پژوهشگران و استادان، این 
دانشگاه در سطح مطلوبی  قرار دارد اما ملاک عمل آن است 
که تولیدات علمی و مقالات به ســمت فناوری حرکت کند.

سرپرست دانشگاه شهرکرد افزود: در حال حاضر این دانشگاه  
در مجموع دانشــگاه های  داخلی در جایگاه ۳2 قرار دارد که 
ارتقا شاخص هایی  چون جذب دانشجویان خارجی و حرکت 
در مســیر بین المللی شدن، می تواند این جایگاه را ارتقا دهد.

وی با بیان اینکه هم اکنون  ۱۶ دانشــجو از کشور افغانستان 

در دانشگاه شهرکرد مشغول به تحصیل هستند، اظهار داشت: 
رایزنی هایی  برای جذب دانشجو از کشورهای عراق، سوریه و 
لبنان نیز صورت گرفته است که امید می رود با زیرساخت های 
فراهم شده در دانشگاه همچون خوابگاه متاهلی زمینه افزایش 
آمار دانشجویان خارجی و ارتقا جایگاه دانشگاه شهرکرد مهیا 
شود.وی در پاسخ به سوال دیگری درباره برنامه های دانشگاه 
برای درآمدزایی و احتمال  کسب درآمد از فروش اموال مازاد 
نیز گفت: در حال حاضر اولویت آن اســت که اسناد مالکیت 
دانشگاه بر اراضی و ساختمان های  موجود به روزرسانی  شد و از 
طرفی بتوان از فضاهای موجود برای ایجاد واحدهای تولیدی 
استفاده کرد.پیرعلی  با تاکید بر اینکه برنامه ای  برای فروش 
اموال مازاد در دســتور کار دانشگاه قرار ندارد، گفت: بسیاری 
از اسناد مالکیت دانشگاه باید در دهه ۸۰ به روزرسانی  می شد 
اما به دلیلی  این امر محقق نشده است و در شرایط فعلی لازم 
است علاوه بر حفظ اماکن  و اراضی در اختیار دانشگاه، برنامه  
برای استفاده بهینه در راستای درآمدزایی برمبنای تولید دانشی 

نیز در نظر گرفته شود. 


